
  
 

MOTIE  "Ecologisch beheer, goedbeschouwd het monitoren waard" 
 
De gemeenteraad van Groningen, in vergadering bijeen op woensdag 11 juli 2018, 
besprekende de jaarrekening 2017, 
 
Constaterende dat: 

- De biodiversiteit globaal hard achteruit gaat; 
- Bijvoorbeeld de insectensterfte de afgelopen jaren dramatisch is toegenomen1; 
- De stad daarom een belangrijkere rol in de biodiversiteit heeft gekregen; 

 
Overwegende dat: 

- Voor de hele stad een doelsoortenbeleid is opgesteld; 
- Bij de start van het doelsoortenbeleid een monitoringsstrategie werd vastgesteld van  

eens in de 5 jaar. Door bezuinigingen is dit teruggebracht naar eens in de 9-10 jaar. 
- Er in totaal 110 SES gebieden zijn maar dat er slechts voor 10 van deze gebieden  

ecologische beheerplannen zijn2. 
 

Verzoekt het college:  
- Te onderzoeken wat de consequenties zijn van het opstellen van ecologische 

beheerplannen voor alle 110 SES-gebieden; 
- Hierbij te betrekken dat de ecologische kwaliteit beoordeeld wordt op basis van het 

doelsoortenbeleid en dat eens in de 5 jaar te monitoren; 
- De raad hiervan voor het eind van het jaar op de hoogte te brengen. 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
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1 https://nmfgroningen.nl/friksbeheer/wp-content/uploads/2018/05/Rapport-insectensterfte-publieksversie-

NL.pdf 

2 https://groningen.raadsinformatie.nl/document/2919404/1/document 


